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Статья посвящена вопросам административно-правового регулирования деятельности правоохранительных орга-
нов Российской Федерации, направленной на обеспечение общественного порядка и безопасности на объектах транс-
портного комплекса. Данная деятельность входит в круг национальных приоритетов Российской Федерации, ее осу-
ществляет широкий круг субъектов. Особенности деятельности каждого правоохранительного органа рассмотрены в 
статье.
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The article is devoted to the issues of administrative and legal regulation of the activities of law enforcement bodies of the 
Russian Federation, aimed at ensuring public order and security at the facilities of the transport complex. This activity is one of 
the components of the national priorities of the Russian Federation, which is carried out by a wide range of subjects. Features of 
the activities of each law enforcement body are considered in the article.
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